
Tittel: Oppklaring vedrørende innsendt brev til styret om 08/09-kullet 

Beskrivelse av sak: 
Det har versert rykter om at det er sendt inn et brev til styret i Hundvåg Håndballklubb, der 
innholdet i brevet er ukjent, men hvor det skal være referert til "oss foreldre" i forbindelse med 
08/09-kullet. 

Formål med saken: 
Jeg ønsker at årsmøtet oppklarer følgende punkter: 

1. Stemmer det at et slikt brev er sendt til styret? 

2. Er det i brevet tydeliggjort hvem som omfattes av begrepet "oss foreldre"? 

3. Er det spesifisert hvem som eventuelt ikke inngår i denne definisjonen? 

Det er viktig for fellesskapet at det er åpenhet rundt slike henvendelser, spesielt når det gjelder 
lagmiljøet og foreldresamarbeidet, slik at eventuelle misforståelser kan avklares på en ryddig og 
konstruktiv måte. 

 


